聖 餐 主 日 崇 拜 程 序

2019 年 9 月 1 日   早上 11 時正



Sunday worship 
　
1. September 2019 11am
　



1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing






2.
宣召  Calls to Worship








3.
使徒信經  The Apostles' Creed 








4.
詩歌敬拜  Hymns
1.  求引領我心









2.  以色列的聖者








3.  你的愛不離不棄






5.
讚美禱告  Praise & Prayer








6.
讀經
*  舊約： 民數記  Numbers  13：17 - 27





Scripture reading s
*  新約： 羅馬書  Romans  1：16–17




7.
聖餐  Holy Communion








8.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《同在的喜樂》






Sermon
*  Topic：《Joy in the presence of the Lord》






*  經文 Verses：詩篇  Psalm 23：1 - 6 




9.
回應詩歌  Hymns
*  你的愛不離不棄






10.
奉獻、代禱  Offerings、supplication







11.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions



12.
見證 Testimony









13.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t





14.
安靜、鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing






講道經文 / Sermon Verses：詩篇  Psalm 23：1 - 6 
　
23:1 （大衛的詩。）耶和華是我的牧者，我必不致缺乏。23:2  他使我躺臥
在青草地上，領我在可安歇的水邊。23:3  他使我的靈魂甦醒，為自己的
名引導我走義路。23:4  我雖然行過死蔭的幽谷，也不怕遭害，因為你與
我同在；你的杖，你的竿，都安慰我。23:5  在我敵人面前，你為我擺設
筵席；你用油膏了我的頭，使我的福杯滿溢。23:6  我一生一世必有

恩惠慈愛隨著我；我且要住在耶和華的殿中，直到永遠。

主旨：同在的喜樂，持守的盼望
大綱：





1）
牧者的同在（1-2節）





2）
同在的喜樂（3-4節）





3）
持守的盼望（5-6節）





******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



→
為參加中秋特別聚會的27個家庭、孩子和參與服事的25位同工代禱，

求主預備天氣，預備人心，賜智慧和力量，合力見證主的愛。



Pray for the 27 families, children and 25 co-workers who participated in the 

special gathering of the Mid-Autumn Festival. Mat the Lord prepare the 



weather, prepare the heart of people, and give wisdom and strength all 



who serve to witness the Lord's love.




→
為香港社會的和平，醫治和社會修好祈禱，求神憐憫，引導。



Pray for the peace, healing and reconciliation of people in Hong Kong, and may 

God heal the wound reconcile people in the conflict and help the people in need.
→
教會中文班今天開學，為中文班的老師、學生和家長禱告，求主賜

他們愛心，信心和智慧。Churches Chinese language classes open today. 

Pray for the teachers, students and parents of the Chinese class and may 



the Lord grant them love, faith and wisdom.




大綱：





1）
牧者的同在（1-2節）





2）
同在的喜樂（3-4節）





3）
持守的盼望（5-6節）





******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



→
為參加中秋特別聚會的27個家庭、孩子和參與服事的25位同工代禱，

求主預備天氣，預備人心，賜智慧和力量，合力見證主的愛。



Pray for the 27 families, children and 25 co-workers who participated in the 

special gathering of the Mid-Autumn Festival. Mat the Lord prepare the 



weather, prepare the heart of people, and give wisdom and strength all 



who serve to witness the Lord's love.




→
為香港社會的和平，醫治和社會修好祈禱，求神憐憫，引導。



Pray for the peace, healing and reconciliation of people in Hong Kong, and may 

God heal the wound reconcile people in the conflict and help the people in need.
→
教會中文班今天開學，為中文班的老師、學生和家長禱告，求主賜

他們愛心，信心和智慧。Churches Chinese language classes open today. 

Pray for the teachers, students and parents of the Chinese class and may 



the Lord grant them love, faith and wisdom.

家 園 訊 息  Announcement






歡迎弟兄姊妹和朋友參加主日崇拜！Welcome to the Sunday worship service！
→
非常歡迎神學生李顯弟兄來本堂分享神的話語和帶領OK團契查經，

求主祝福他在歐華神學院的學習，也在禱告中請紀念他生活的需要。

Special welcome to Brother Li Xian, a theological student from Span, to share 

the Word of God and lead the OK Fellowship bible study. May the Lord bless 

his study and please also remember his needs in prayers.



→
崇拜後在一樓有長者以諾團契聚會，歡迎參加。主題為：看似最輕易

得勝的爭戰 （第四課），約書亞記5章13節至6章27節。After the worship, 

there will be monthly meeting for  the elderly Enoch Fellowship on the first fl. 

Title as: A battle that ostensibly easy to win (Lesson 4）Joshua 5:13 to 6:27
→
大堂後面有中文班家長休息區，並接待新朋友，歡迎慕道朋友一起吃

茶點，彼此認識。There is a tea table for the parents of Chinese class as well 

as all the new friends. Please come  to enjoy tea and get to know each other.
→
中秋節大型的福音聚會。時間是9月14日，星期六，主題是“回家”。

內容會有食物、工作坊、遊戲、手工和講故事。現已有24個家庭報名，

還有6個家庭空位，請有4-10歲孩子的家庭儘快報名。聯繫人：孫思佳/

Tina或吳東弟兄。The celebration of Mid-Autumn Festival will be held on

September 14th, Saturday. There will be making food, games, crafts and story

telling. We already have 24 families registered and there are still 4 vacancies. 

Please contact Tina or Wu Dong for registration.




→
9月22日挪威的Fagborg教會講舉行社會關懷主日，邀請我們參與，教會

詩班會獻唱，也會參與讀經和分享北歐華人教會情況，歡迎其他弟兄

姊妹參加。但本堂崇拜照常。On September 22nd, the Fagborg Church will 

held a social Sunday worship service called Diakonia Dag and we are invited to 

participate. The church choir will sing and participate in reading and sharing 

information about the Nordic Chinese church. You are welcome to participate. 

But our church worship will continue as usual.




→
歡迎大家參加每週四下午5.30在教會的禱告會，也歡迎加入每週主日

上午10.30在辦公室為主日崇拜的禱告會。大家可以在預備事奉前自己

禱告，或結束排練後下來一起來禱告。Everyone is welcome to attend the 

prayer meeting on Thursday afternoon at 5.30. You are also welcome to join 

the prayer meeting for the Sunday worship on Sunday morning at 10.30 am. 

You can pray yourself before you prepare for the ministry, or come back to 

pray after the rehearsal.
